










Fra: Bendixen, Marit Sundsvik[fmromsb@fylkesmannen.no] Dato: 16.06.2016 09:44:41 Til: 
Thorsen, Linda Tittel: VS: Brygge Tananger - Søknad fylkesmannen i Rogaland 
 
 

Fra: Odd Bjørn Bekkeheien [mailto:obb@stavanger.havn.no] 
Sendt: 15. juni 2016 07:42
Til: Bendixen, Marit Sundsvik <fmromsb@fylkesmannen.no>
Kopi: Haualand, Einar <fmroeha@fylkesmannen.no>; 'Thomas Nilsen' <thomas@procon-stavanger.no>
Emne: VS: Brygge Tananger - Søknad fylkesmannen i Rogaland
 
God morgen Marit!
Ref vår telefonsamtale i går vedrørende renovering av brygge i Tananger.
 
Se vedlagte. 
 
Om dette ikke er tilstrekkelig dokumentasjon for å kunne behandle saken så ville det vert fint med en kjapp 
tilbakemelding.
 
 
Jeg sende i går et spørsmål til Sola kommune om forberedende arbeider.
For å ikke tape for mye tid så ønsker vi å starte noe forberedende arbeider med å demontere frontskjørt og 
noe plank oppå trebryggen.
Sola kommune hadde ingen innvendinger men ba meg også sjekke med dere.
 
Disse forberedende arbeidene vil ikke foregå i sjø.
 
Hører fra dere!
 
 
 
Med vennlig hilsen

Odd Bjørn Bekkeheien 
daglig leder / CEO
Stavangerregionen Havnedrift AS
(+47) 906 16 216
obb@stavanger.havn.no
Sentralbord (+47) 51 50 12 00
Strandkaien 46, 4005 Stavanger
stavanger.havn.no 
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Fra: Thomas Nilsen [mailto:thomas@procon-stavanger.no] 
Sendt: 14. June 2016 3:14
Til: Odd Bjørn Bekkeheien
Emne: Brygge Tananger - Søknad fylkesmannen i Rogaland

 
Hei
 
Jeg har nå fått laget til søknaden. Det er gjort relativt enkelt med fokus på å forklare at vi benytter en 
skånsom pelemetode i masser som ikke vil virvles mye ved arbeidene. Har fått litt hjelp av vår geotekniker til 
å foreslå eventuelle tiltak dersom det vurderes som nødvendig underveis.
 
Jeg har ikke fått tak i 1:50000 kart over området enda. Jobber med det. Er litt usikker på hva det skal brukes 
til siden brygga ikke vil vise i den målestokken.
 
Oversender det vi har nå så kan du enten videresende, eller om du har kommentarer så skal jeg rette opp 
det så fort som mulig.
 
Mvh. 
 
Thomas Nilsen
Sivilingeniør
 

 
e-post:  tn@procon-stavanger.no  
Tlf:         51 56 90 90 (dir. -86)
Mobil:   920 18 228
www.procon-stavanger.no
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Vedlegg 1 – Lokale forhold 

 

a) Synlig sandbunn langs brygga. Antatt drektighet av sandlag 1‐3 meter. Sjøkart viser flat 

sjøbunn i havnebassenget med dybde 1,5‐2,5 meter. Tidevannsforskjellen i området er 

normalt liten med forskjell på 31cm for middel høyvann og middel lavvann. Forskjell på 

middel spring høyvann og middel spring lavvann er 46cm i regionen (fra kartverkets 

vannstandsdata for Stavanger). Bryggeanlegget ligger inne i godt beskyttet havn, og det er 

lite vindindusert overflatestrøm og liten tidevannsstrøm i havna.  

b) Det er ikke kjent om dette er et område av spesiell interesse for vern av biologisk mangfold. 

c) Området er viktig for rekreasjonsformål da det er småtbåthavn for lystbåter. I dag er 

anlegget i så dårlig forfatning at det må vurderes stengning og avsperring dersom 

bæresystemet ikke oppgraderes med nye peler. 

d) Ikke kjent, men lite sannsynlig. 

e) En del bygninger i området er registrert i SEFRAK, men vil ikke påvirkes av tiltaket. 

f) Det er ingen kjente rør, kabler eller andre konstruksjoner i sjøbunn under brygga. 
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